
Inspraak reactie Erotisch Centrum voor de stadsdeelcommissie.

Mijn naam is Joyce van Loon, actieve bewoner en coördinator van Red Amsterdam Noord.
Ik kan hier een emotioneel betoog gaan houden over waarom er geen Erotisch Centrum
moet komen in Amsterdam maar dat ga ik niet doen. Ik ga 3 punten benoemen waarom wij
vinden dat er geen erotisch centrum moet komen in Amsterdam. Wellicht is dit een herhaling
van hetgeen u al eerder heeft gehoord, maar denk dan vooral aan de kracht van herhaling.

De veiligheid van de mensen is niet te garanderen
Een EC lost het wallen probleem niet op.
Achterstallig onderhoud gaat voor een EC

Punt 1 : De veiligheid van de mensen is niet te garanderen
Wij van Ran vinden dat de veiligheid in de nabije omgeving niet gegarandeerd kan worden,
dit wordt ook door de politie beaamt in de expertmeeting die is geweest. Het enige
politiebureau in Amsterdam Noord is open volgens de website van de politie tot 22:30. Voor
een stadsdeel zo groot en divers als Noord is dat nu al een probleem, laat staan als daar
een Erotisch Centrum bij komt. De BM benoemde dat hier geen extra criminaliteit mee
gemoeid gaat, dit is echter geen garantie. Voor het NDSM gebied is elke vorm van
criminaliteit die met een EC komt een groot probleem omdat het nu deze functie niet heeft
en er geen 1,3 miljoen extra bezoekers per jaar komen. Een knap staaltje wishful thinking
van de BM aangezien er al jaren bezuinigd wordt op handhaving en politie hierdoor is mede
het probleem op de wallen ontstaan.

Punt 2: Een EC lost het wallen probleem niet op.
De burgemeester benoemt dat de Wallen zo ontlast gaan worden omdat een deel van de
ramen dan permanent gesloten zijn en deze bezoekers dan naar het EC komen. Tuurlijk
zullen er mensen zijn die naar het EC gaan komen, maar denkt de BM nu werkelijk dat als
je naar het Red Light District(RLD) wil dat het je dan uitmaakt of er 100 ramen zijn in plaats
van 200? Het antwoord is nee, mensen die het RLD willen ervaren komen toch wel. Ook
vragen wij ons af waarom een exploitant gaat investeren in een EC als de wallen alsnog een
trekpleister blijven. Naar onze mening blijft het wallengebied dan alsnog een enorme
magneet voor toeristen en wordt het probleem niet verplaatst maar komt er nog een
probleem bij. Laat de wallen de wallen blijven, laten we vooral onderzoeken hoe dit op een
werkbare en veilige manier kan voor alle partijen. Hierbij kunt u denken aan ipv drie uur dicht
in de nacht op vrijdag en zaterdag een paar uur lights out tussen 21:00 en 24:00 zodat er
voor de kijk toerist niks te kijken valt.



Punt 3: Achterstallig onderhoud gaat voor een EC.
Mijn laatste argument is vrij rechttoe,rechtaan voordat er iets nieuws zoals een EC gebouwd
wordt vinden wij dat alle problematiek in Noord dient worden aangepakt en opgelost.
Achterstallig onderhoud denk aan rioleringen, woningen, bereikbaarheid van Noord.Kortom
er ligt hierin nog veel werk voor de gemeente, vooral omdat Noord niet in het Nationale
programma is meegenomen, terwijl wij wel de status van ontwikkelbuurt hebben. Het siert de
BM dat zij het geld van Zuid-Oost en Nieuw-West deelt met Noord, maar een gebied waar
jaren niet naar omgekeken is en daarna wel de aandacht kreeg van de centrale stad heeft
echt meer tijd en geld nodig dan nu begroot is. Laten we niet vergeten en ik begrijp dat ik
hiermee in herhaling val, dat Noord al jaren het afvalputje is voor de problematiek van de
centrale stad. Samengevat, los eerst de problemen op voor je er nieuwe bijmaakt.!

Mocht u nu denken, wat heeft deze betrokken en kleurrijke dame ook alweer gezegd,
benoem ik de punten nogmaals.De veiligheid van de mensen is niet te garanderen, een EC
lost het wallen probleem niet op en last but not least achterstallig onderhoud gaat voor een
EC.


